
Zpráva výboru TJ Sokol Sedliště na Valnou hromadu dne 23.01.2010 

 
Dobrý večer Váţení sportovní přátelé, 

     Dovolte mi, abych Vás jménem výboru TJ přivítal na dnešní valné hromadě, zejména pak 

starostu obce pana Nováka – „vítejte“ a ostatní zástupce obce. 

Program, který byl napsán na pozvánkách je následující: 

1. Zpráva výboru o činnosti TJ v roce 2009 

2. Zpráva o finančním hospodaření 

3. Zpráva revizní komise 

4. Plán činnosti na rok 2010 

5. Diskuse  

6. Promítání fotografií, občerstvení 

     Zapisovatelkou  dnešní valné hromady pověřuji Martu Horákovou. Na dnešní valné 

hromadě je přítomno ……………… členů. 

 

     Nyní přistoupím k bodu ad) 1 – Zprávě výboru o činnosti TJ v minulém roce.: 

     První sportovní akcí loňského roku byl turnaj v bowlingu, který se uskutečnil 10. ledna 

v konkurenci 32 soutěţících se umístily mezi ţenami: na 3. místě – Kroulíková Renata, 

na 2. a 1. místě se shodným počtem bodů (225) – Bocková Tereza a Nápravníková Kristýna.  

Mezi muţi 3. místo obsadil – Vojta Jánský, na 2. místě – Jiří Vašek a zvítězil s počtem 301 

bodů – Milan Balcar. 

     V lednu odehrály ţeny  turnaj ve stolním tenise s účastí 8 hráček, kde zvítězila Gregorová 

Marcela před druhou Pechancovou Stáňou. 

     Valné hromady konané dne 7.2.2009 se zúčastnilo celkem 54 členů. Na Valné hromadě 

mimo jiné proběhly volby do výboru TJ. Zvoleni byli: Horáková Marta, Hurych Jiří, Jílek 

Martin, Sedláček Václav, Novák Jaromír, Balcar Milan, Jánský Vojta. Do revizní komise byli 

zvolení: Bocková Radka, Gregorová Marcela a  Pechancová Stanislava.  

     Obsazení funkcí do výboru TJ tentokrát trvalo o něco déle a na schůzi výboru dne 

24.dubna byli zvoleni: předseda – Balcar Milan, místopředseda – Horáková Marta, jednatel – 

Hurych Jiří, pokladník – Sedláček Václav, hospodář – Jílek Martin, předsedou revizní komise 

byla zvolena – Pechancová Stáňa. 

     V zimních měsících jsme také navštívili 3x plavecký bazén v České Třebové, zajistili ještě 

1x bowling, a abych nezapomněl na ţeny, které pravidelně cvičily jógu.  

     7. března jsme jiţ po 14. uspořádali na Ţabárně společenskou zábavu. Za hudebního 

doprovodu skupiny GEM z Vysokého Mýta se naší zábavy zúčastnilo celkem 163 lidí. Tato 

zábava přinesla nezanedbatelný příspěvek do pokladny TJ, především díky bohaté tombole – 

přesnou částku sdělí pan Sedláček ve své zprávě. 

      V měsíci březnu a dubnu proběhly brigády pro Obecní úřad: v obecním lese se likvidovaly 

stromy napadené kůrovcem, později proběhlo kácení a odstraňování dřevin v okolí OÚ.  

     V květnu se ţeny se dvěma tými zúčastnily turnaje ve vybíjené pořádaném tentokrát 

v Tisové, kde v konkurenci 6 druţstev  naše ţeny z jednoho druţstva obsadily skvělé 1. místo,  

zatímco  druhý tým skončil bohuţel na místě posledním. 

     Začátkem května se uskutečnil cyklistický výlet. Po trase Sloupnice – Jehnědí – Choceň – 

Sruby – Mlýn Sádovec ujelo 20 cyklistů 55 km. 

     Tradičního pochodu Sloupenskými lesy 8. května se účastnila početná skupina turistů i 

někteří cyklisté, ač tato akce není organizována naší TJ. 

      6. června se konal tradiční Dětský den. Sportovního zápolení se zúčastnilo celkem 34 dětí. 

Soutěţní odpoledne dětem zpestřil vystoupením kouzelník a děti si mohly zazpívat s Dádou a 

Mírou ze skupiny VEPŘO, KNEDLO, ZELO. 

     Hned další víkend jsme  uspořádali také jiţ tradiční dvoudenní cyklistický výlet,  tentokrát 

se základnou v chatkách na Horním Jelení. Tohoto cyklo výletu se zúčastnilo po útlumu 



v minulých letech celkem 35 cyklistů, z toho 6 školních a 6 předškolních dětí. V sobotních 

trasách jsme ujeli dle moţností od 15 po 100 km, přičemţ někteří krouţili okolo tábora, aby tu 

stovku dali. Od koho to  asi mají??? 

     Na jaře také proběhla částečná rekultivace hřiště v Močidlech, kde za technické podpory 

zejména: Miloše Macka, Jirky Vaška  a finančního zajištění od Obecního úřadu, za coţ 

děkujeme, došlo k vyrovnání propadliny a dosevu celého hřiště. Z těchto důvodů nebyl 

uspořádán jarní turnaj v minikopané.  

      

     Nyní budu pokračovat zprávou o další činnosti našeho oddílu v minikopané: 

     V Litomyšlské 2. lize minikopané jsme v sezónně 2008/2009 obsadili 2. místo, přičemţ 

postup do 1. ligy nám unikl pouze o vlásek. V letních turnajích jsme byli o poznání 

úspěšnější. Na turnajích v Kornicích, Netřebech a Horkách jsme obsadili shodně 1. místo. Jen 

na domácím turnaji konaném 19. září se nám nedařilo a obsadili jsme aţ 5. místo. Zvítězilo 

muţstvo Dárečci z Litomyšle před Kornicemi. Po podzimní části Litomyšlské 2. ligy jsme 

zatím na 2. místě se ztrátou 2 bodů na vedoucího. 

 

     Na konci září 25.-29. jsme uspořádali turistický zájezd na Malou Fatru na Slovensko. 

Zájezdu se zúčastnilo celkem 46 turistů, z toho členů TJ………. Odjezd směr Slovensko byl 

v pátečních časných ranních hodinách, takţe jsme ještě stihli tentýţ den 6hodinovou túru přes 

Baraniarky odkud jsme za krásného počasí pozorovali vrcholy Malé Fatry. Ve večeních 

hodinách jsme se ubytovali v penzionu Šustiak. Ten večer před námi stál ještě jeden cíl, a to 

zdolat sud piva. Coţ se nám nakonec s problémy povedlo. V sobotu ráno jsme vyuţili 

kabinkové lanovky, která nás vyvezla do Snilovského sedla. A  tak jsme si ušetřili takřka 2 

hodiny stoupání. Povzbuzeni krásným výhledem na Vysoké Tatry jsme se vydali na 

hřebenovou túru směrem k dominantě Malé Fatry – Velký Rozsutec  1610 m n.m.Na tento 

hřeben  vylezli téměř všichni. Pochvalu a obdiv zaslouţí především ti, kteří na hory nejezdí 

příliš často. Po celodenní túře, kde jsme nepotkali ţádnou horskou chatu s moţností 

občerstvení, se mnoho z nás těšilo na večeři. Proto řidič některé z nás vysadil přímo u 

restaurace, bohuţel nedopatřením v jiné vesnici. Takţe jsme absolvovali ještě cca 4km noční 

pochod. I přes tyto obtíţe jsme stanovený cíl opět zdolali – „do dna“. Za krásného nedělního 

rána  jsme opět vyuţili lanovku do Snilovského sedla, odkud jsme vyrazili opačným směrem 

oproti sobotě opět krásnou hřebenovou túrou přes nejvyšší horu Malé Fatry – Velký Kriváň 

1709m n.m. aţ k řece Váh. Někteří z nás zůstali na vrcholcích a později se vrátili zpět 

lanovkou. Večer jsme se opět sešli na zdolání závěrečného cíle. Na Václava v pondělí ráno 

jsme vyrazili z Bieleho potoka korytem řeky Dolních dier. Na jejich konci nás pan Sedláček 

donutil pózovat pro společné foto, poté se skupina rozdělila, někteří pokračovali na Horní 

diery, ostatní přes vrchol Boboty došli  do Tiesňav, coţ byl páteční výchozí bod. Tím kruh byl 

uzavřen a mohli jsme vyrazit k domovu. Na Malé Fatře jsme proţili za mimořádně 

vydařeného počasí 4 dny kvalitní turistiky, za coţ vděčíme vedoucímu zájezdu – panu  

Sedláčkovi. Děkujeme. 

      

     Konec roku byl na sportovní akce tradičně bohatý. Navštívili jsme 2x plavecký bazén, 

uspořádali hraní v bowlingu, ţeny opět začaly cvičit jógu, 21. prosince jsme uspořádali turnaj 

ve stolním  tenise muţů, o den později turnaj ţactva. V muţích za slušné účasti 14 hráčů 

zvítězil před Milanem Balcarem - Jiří Hurych. Nedělního turnaje ţactva se účastnilo 6 kluků  

Na 3. místě se umístil Lukáš Uličný, na 2. místě Denis Pechanec a zvítězil Ondra Vašek 

 

     Těsně před vánočními svátky jsme ještě zajistili  bruslení na zimním stadionu v Litomyšli, 

kterého se účastnilo 35 lidí. Poslední akcí roku byl jiţ tradičně poslední pochod.                   

Za účasti 42 lidí po trase: Kornice, Němčice, Suchá došli do stanoveného cíle – restaurace Na 



ranči v Suché. Po potíţích s dopravou, která vypadla na poslední chvíli, někteří došli přes 

Litomyšl aţ zpět do Sedlišť.  

      

     V závěru bych se chtěl ještě zmínit o úspěších našich členů mimo činnost naší TJ.  

 

     Na tradičním Litomyšlském maratonu v květnu se účastnili také naši 2 borci, a to: Petr 

Soukup, který doběhl v čase 4 hodiny 16 min. na 5. místě   a   Martin Jílek s časem 3 hodiny 

59 min. obsadil 3. místo. V minulosti tento maraton jiţ vyhrál. Martin Jílek pak absolvoval 

ještě půlmaraton v Praze. 

Ze škály jeho dalších autdoor – orientačních závodů se zmíním alespoň o jednom. A to o 

závodě dvojic cca 100 km - pěšky, na lodi, proloţenými autdoor disciplínami, a to vše pouze 

se 100g jídla s limitem 24 hodin. v okolí Lipna v konkurenci 28 týmů. Martin s kolegou 

zvítězili v čase 17 hodin!  

 

     V sobotu 29.srpna se Václav a Michal Sedláčkovi zúčastnili tradičního cyklomaratonu 

Král Šumavy. Celkem zde na čtyřech trasách – 100,150,200 a 250 km startovalo 1195 

cyklistů. Na trase 150 km startovalo 760 cyklistů. Michal si v největším amatérském 

cyklistickém závodě u nás, vedl opět velice dobře, skončil totiţ ve spurtu 11ti člené skupiny 

na třetím místě ve stejném čase jako vítěz a sice 4,22 hod. Vítězem byl mimo jiné profesionál 

– Martin Bína – reprezentant ČR v cyklokrose. Michal tak dokončil svoje putování po 

stupních vítězů, v předcházejícím ročníku byl totiţ druhý a rok předtím tento závod vyhrál. 

Václav Sedláček, který startoval v tomto závodě uţ podesáté, skončil na 551 místě v čase 6,35 

hod. Václav Sedláček se také 1. srpna uţ počtvrté účastnil cyklomaratonu Okolo Tater, kde na 

trase 233 km skončil ze 350 účastníků na 334. místě v čase 10,14 hodin. 

 

 

     Neţ předám slovo panu Sedláčkovi, aby přednesl zprávu o finančním hospodaření, nedá 

mi to, a musím se zmínit o zhoršující se finanční situaci naší TJ, a to díky takřka nulovým 

dotacím od ČSTV. Navíc dotace od ASPV v minulém roce jsme nedostali ţádné , naopak od 

nás pro letošní rok poţadují členské příspěvky. Tato skutečnost je úplně čerstvá a výbor ji 

bude řešit hned po skončení valné hromady. Je moţné, ţe z této Asociace po poradě výboru 

vystoupíme. Ve výboru se finanční situací budeme muset více zabývat, ačkoli není kritická, 

moţná budeme muset přistoupit k navýšení členských příspěvků z dnešních 20,-- Kč.  

     Na poslední schůzi výboru, ne z výše uvedených důvodů, jsme rozhodli, ţe sportovní 

hřiště v Močidlech bude pronajímán za úplatu, a to 150,-- Kč za víkend. Tyto získané 

prostředky  budou pouţity na vybavení boudy.  

 

     Dovolte mi ještě na závěr trochu statistiky. V současné době máme zaregistrováno celkem 

153 členů, z toho 111 dospělých, 17 dorostenců a 25 dětí. Tato početná základna zavazuje 

výbor a revizní komisi  pokračovat v dosavadní práci a tuto činnost i nadále rozšiřovat. Děkuji 

všem členům  a často i nečlenům, kteří se podíleli na zajištění akcí TJ. Dále děkuji 

sponzorům, kteří nám v minulém roce pomohli věcně i finančně při společenské zábavě, 

turnajích i dětském dnu. Zejména chci poděkovat Obecnímu úřadu Sedliště za významnou 

finanční podporu v roce minulém a věřím, ţe i v letošním roce nám obec bude nakloněna. 

 

     To je ode mě zatím vše. Přeji Vám  hodně zdraví a  štěstí v tomto roce a doufám, ţe se i 

příští rok opět tady  ve zdraví všichni shledáme. Děkuji za pozornost a předávám slovo panu 

Sedláčkovi. 

 

 

V Sedlišti dne 23.1.2010 


